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Z A P I S N I K 
 

SA SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA UHS-a 

održane dana 12. studenog  2024.g na Vrhovnom sudu Republike Hrvatske 

 

  
 

 

NAZOČNI: 

 

1. Predsjednik UHS-a: Damir Kontrec 

2. Zamjenik predsjednika: Marin Mrčela 

3.  Tajnik UHS-a: Damir Palatinuš  

4.  Za ogranak Zagreb I: Mirta Maržić 

5. Za ogranak Šibenik: Mirko Škarica 

6. Za ogranak Zadar: Hrvoje Visković 

7. Za ogranak Vukovar: Ivana Lovrić Vidaček 

8.  Za ogranak Varaždin: Bojana Skenderović 

9. Za  ogranak Split: Ivan Čulić  

10. Za ogranak Sisak: Ivan Stipčić 

11. Za ogranak  Rijeka:  Danijela Mandekić Lerga  

12. Za ogranak Pula: Margareta Vivoda  

13. Za ogranak Osijek:  Ivana Lovrić Vidaček 

14. Za ogranak Karlovac: Ema Kaleb Mamić 

15. Za ogranak Dubrovnik:  Pero Miloglav 

16. Za ogranak Bjelovar: Sanja Klauda 

17. Za ogranak Zagreb II: Ivica Veselić 

18. Za ogranak Zagreb III: Vesna Horvath 

19. Za ogranak Slavonski Brod: Ante Drmić  

20. Za ogranak Velika Gorica: Ivana Bilušić 

21. Za ogranak Trgovački i Upravni sud u Zagrebu: Ivana Manestar 

22. Za ogranak Prekršajni sud u Zagrebu: Andrea Tovarac Krelja 

23. Za ogranak Prekršajnih sudova s područja Županijskog suda u Splitu: Mario Bakota 

24. Za ogranak Općinskog suda u Splitu: Snježana Cvitanović 

25. Dopredsjednici: Ljudevit Zoričić i Tijana Kokić 

 

Nadzorni odbor: Josip Turkalj 

Zamjenica glasnogovornika: Ivana Bilušić 

 

 

 

 

 

Započeto u 14,00  sati 

 

Predsjednik  UHS-a  Damir Kontrec   otvara sjednicu te predlaže slijedeći 
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D N E V N I     R E D : 
 

 

 

1.  Dogovor oko daljnjih aktivnosti vezano za izmjene i dopune Zakona o plaćama i drugim 

materijalnim pravima pravosudnih dužnosnika 

 

2.       Razno. 

 

 

Prijedloga za dopunu Dnevnog reda nema. 

Utvrđuje se da je Dnevni red prihvaćen. 

 

Utvrđuje se da na današnjoj sjednici prisustvuju Gordana Jalšovečki i Kolinda Kolar.  

 

Toč. 1. 

Predsjednik izvješćuje da je od Ministarstva pravosuđa i uprave zaprimljeno rješenje o 

određivanje Radne skupine i određen je datum sastanka za 20. studenog 2024.  

 

UHS ostaje kod zahtjeva koji su već prethodno formulirani  (određena materijalna prava - 

bolovanje, koeficijenti, indeksacija itd.) 

U međuvremenu Vlada RH je odredila plaće za dužnosnike koja se veže za osnovicu 

službenika, odmah je od strane UHS-a komunicirano da je sudbena vlast na taj način dovedena 

u neravnopravan položaj u odnosu na druge grane vlasti. 

Ne očekuje se više od jednog sastanka radne skupine jer se pitanje  može vrlo lako i brzo riješiti. 

Ako se Vlada RH  odučila da osnovicu plaće državnih dužnosnika veže uz osnovicu plaće 

državnih službenika, to je i za  sudbenu vlast prihvatljivo. 

 

Kolinda Kolar pojašnjava u vezi osnovice državnih dužnosnika, ista se  mijenja Uredbom i 

vezana je za državne službenike, uz primjenu te osnovice, povećanje za suce bi bilo 400 - 500 

eura neto. Naglašava da su na taj način znatno povećane plaće i u lokalnoj samoupravi. 

Napravljena je tablica usporednih parova u svim granama vlasti, pa je tako npr. državni tajnik 

u ministarstvu u svom koeficijentu izjednačen sa sucima visokih sudova.  

Navodi da je u sudačkom korpusu svega 5 sudaca do 35 g, prosječni staž sudaca je 23 godine, 

što znači da je pitanje naknade za bolovanja i pitanje visine  mirovine, bitno za veliki dio kolega. 

Prema podacima koje iznosi Vlada, kreditni rejting Hrvatske je podignut i novaca za povećanje 

plaća ima. Izražava zabrinutost u vezi rada radne skupine, kojoj bi bio zadatak donijeti cijeli 

zakon, a ne parcijalna rješenja.  

Ministar je nedavno bio na sudu u  Zaboku, rekao da je prethodni ministar obećao što se ne 

može ispuniti, ministru je komunicirano da se razmišlja o obustavi rada. 

 

Vesna Horvath predlaže da se odmah zakaže sjednica UHS-a, nakon prvog sastanka  radne 

skupine, kako bi se  odlučilo što će suci poduzeti nakon 1.1. kad isteknu rokovi za dogovor, kao 

oblik pritiska, jer suci nisu zaboravili što je sa Vladom RH, premijerom i prethodnim ministrom 

dogovoreno.  

 

Gordana Jalšovečki, kao članica radne skupine, će  jasno komunicirati stavove sudaca, smatra 

da je potrebno afirmativno razgovarati, a korisno bi bilo  povezati se sa državnim 

odvjetništvom. 
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Članovi Radne skupine su Gordana Jalšovečki, Damir  Kontrec, Kolinda Kolar, te predstavnici 

DORH-a i MPU.  

 

Na upit Ivice Veselića, odgovara se da se ostaje kod svih prethodno formuliranih zahtjeva, 

Kolinda Kolar predlaže ponovno prezentirati materijale iz prethodnih pregovora. 

 

Kroz raspravu se problematizira pitanje uskočkog dodatka, Marin Mrčela smatra da su  problem  

oni koji primaju uskočki dodatak, a ne sam uskočki dodatak koji  trebaju dobiti prvostupanjski 

suci koji vode te predmete. 

 

Ako se konačno uređuje i pitanje mirovina i bolovanja, moraju se mijenjati i  drugi propisi (o 

mirovinskom i zdravstvenom osiguranju). 

 

Svi su suglasni da se odmah odredi sljedeći sastanak UO UHS, na kojem će se analizirati 

rezultati prvog sastanka radne skupine, i ovisno o tome odlučiti koje će se daljnje aktivnosti 

planirati.  

 

Donosi se  

 

Z a k lj u č a k 

 

Sljedeći sastanak UO UHS se zakazuje za 26. studenog 2024.  

 

 

Toč. 2. 

Predsjednik izvješćuje da je UHS bila tuženik u parničnom postupku na Trgovačkom sudu u 

Zagrebu, povodom tužbe udruge Veronika Vera, angažirana je odvjetnička ekipa, UHS je uspio 

u sporu, ali parnični trošak nije priznat uz obrazloženje da su članovi udruge diplomirani 

pravnici s položenim pravosudnim ispitom te da nije trebalo angažirati odvjetnika koji će ih 

zastupati.  

UO se pita za uputu da li podnositi žalbu na odluku kojim UHS-u nije priznat parnični trošak. 

Kroz raspravu većina zaključuje da UHS, zbog ugleda i percepcije u javnosti ne treba podnositi 

žalbu.  

 

Predsjednik poziva Ogranke da se prijave za organizaciju Zbora UHS-a u 2025. godini. 

 

Tijana Kokić najavljuje organizaciju Međusudačkog savjetovanja iz obiteljskog prava, u koju 

svrhu predlaže, kao i prethodnih godina, sufinanciranje od UHS-a.  

 

Donosi se  

 

Z a k lj u č a k 

 

Odobrava se sufinanciranje Međusudačkog savjetovanja iz obiteljskog prava u iznosu koji će 

biti naknadno određen. 

 

Dovršeno u 14.50  h 

 

      Zapisnik vodila i sastavila 

      Jasna Gažić Ferenčina 


